

Warranty For 30 Years

Client Name

/ / 20

K.T.P products (**ALKOBLAN PIPES FACTORY**) covers warranty for 30 years in accordance with the following conditions:

- The warranty is for the end customers, valid for 30 years from the date of purchase against any manufacturing defects including raw material defect and manufacturing defects. The word "Quality of the product" is described and determined on both German and Saudi standards for PP-R pipes and fittings.
- **K.T.P** Thermopipe products (pipes, fittings and brass fittings) are manufactured according to the German standards DIN 8077 and DIN 8078 also according to the international standards which is adopted by the Saudi authority SASO-ISO 18574.
- The warranty is valid for all of Saudi Arabia and it is extended to only replacement of the defected product(s). No consideration for additional cost like installation or shipping cost.
- This warranty is deemed not to conflict with any local and governmental regulations of the Kingdom of Saudi Arabia. In case of any unnoticed or foregoing changes of laws, the local and governmental rules and regulations in effect will overrule the mentioned policies herein.
- Product's warranty doesn't include improper installation, defects due to bad installation or handling or wrong selection of products such as usage of non-UV protected products for outdoor and exposed installation.

K.T.P ALKOBLAN PIPES FACTORY

signature



<p>خميس مشيط +916 554889946 - +17 424-242 kmsale@alkoblan.com.sa</p> <p>KHAMIS MUSHAIT 017 2240342 - +966 559889974 kmsale@alkoblan.com.sa</p>	<p>الدمام +12 8573217 - +12 8573222 +12 8573254 dammsale@alkoblan.com.sa</p> <p>DAMMAM 013 8473637 - 013 8473422 Fax : 013 8473644 dammsale@alkoblan.com.sa</p>	<p>جدة +12 6659855 - +12 6659841 +12 6659845 - +12 6659841 تحويلة 1-4 Jsmanager@alkoblan.com.sa</p> <p>JEDDAH 012 6659845 - 012 6657281 Fax : 012 6657281 Ext. 104 Jsmanager@alkoblan.com.sa</p>	<p>HEAD OFFICE Riyadh, Al-Walaz, Omar bin Abdulaziz Street 0114767962 - 0114760663 - 0114724676 Fax: 0114762389 C.C.No.: 100635 rydsale@alkoblan.com.sa</p> <p>المركز الرئيسي الرياض - المثلث - شارع عمر بن عبد العزيز +966 114767962 - +966 114760663 - +966 114724676 +966 114762389 رقعة تجارية : 100635 rydsale@alkoblan.com.sa</p>
---	--	---	--

KINGDOM OF SAUDI ARABIA P.O.BOX : 157 RIVADH : 11411 WWW.ALKOBLAN.COM.SA TOLL FREE NUMBER : 800 3060600 CUSTOMER SERVICE NO 92 0002216



ضمان لمدة ٣٠ عاماً

اسم المالك:

- منتجات مصنع أنابيب القبلان (K.T.P) مضمونة من قبلنا لمدة (٣٠) عاماً وذلك في الحالات الآتية:
- الضمان للمستهلك النهائي لمدة (٣٠) عاماً من تاريخ الشراء ضد أي عيوب في التصنيع سواء في المادة الخام أو الجودة أو جودة التصنيع. والمقصود. بالكلمة جودة هي جميع ما حددته المواصفات الألمانية المتعلقة بصناعة الأنابيب الحرارية سواء للأكواع أو الأنابيب أو الوصلات النحاسية.
 - منتجات (K.T.P) الحرارية منتجة للمطابقة مع المواصفات الألمانية رقم DIN 8078 - DIN 8077 والسعودية رقم SASO - ISO 15874 فيما يخص الأنابيب، الأكواع، الوصلات النحاسية.
 - الضمان يشمل فقط استبدال جميع القطع والتي يثبت العيب فيها وبدون أسعار إضافية مثل أجور الشحن أو التركيب أو خلافه وساري لجميع مناطق المملكة العربية السعودية.
 - هذا الضمان لا يتعارض مع اللوائح والأنظمة المعمول بها في المملكة العربية السعودية وفي حالة وجود تعارض فالأنظمة الحكومية هي التي يتم الأخذ بها.
 - الضمان لا يشمل المنتجات التي تضررت بسبب سوء التنفيذ أو الاستخدام أو المناولة مثل استخدام المنتجات الداخلية في تمديدات خارجية ومعرضة للشمس. أو منتجات تعرضت للتلف أثناء المناولة مثل تشققات الأنابيب أثناء النقل وخلافه.

مصنع أنابيب القبلان (K.T.P)

الختم



خميس مشيط
+٩٦٦ ٥٥٩٨٨٩٧٥ - ٠١٧ ٢٢٥-٢٥٢
kmsale@alkoblan.com.sa

KHAMIS MUSHAIT
017 2240342 - +966 55989974
kmsale@alkoblan.com.sa

الدمام
+٩٦٦ ٥٥٩٨٨٩٧٥ - ٠١٣ ٨٤٧٢٣٢٢
+٩٦٦ ٥٥٩٧٣١٤
dammsale@alkoblan.com.sa

DAMMAM
013 8473637 - 013 8473422
Fax : 013 8473644
dammsale@alkoblan.com.sa

جدة
+٩٦٦ ٦٦٥٩٤٥ - ٠١٢ ٦٦٥٧٢٨١
+٩٦٦ ٦٦٥٧٢٨١ - تحويلة ١٠٤
jsmanager@alkoblan.com.sa

JEDDAH
012 6659845 - 012 6657281
Fax : 012 6657281 Ext. 104
jsmanager@alkoblan.com.sa

HEAD OFFICE
Riyadh, Al-Malaz, Omar bin Abdulaziz Street
0114767962 - 0114760663 - 0114724676
Fax: 0114762389
C.C. No.: 100635
rydsale@alkoblan.com.sa

المركز الرئيسي
الرياض - المنز - شارع عمر بن عبد العزيز
+٩٦٦ ٥٥٩٨٨٩٧٥ - ٠١١٤٧١٦١٢ - ٠١١٤٧١٦١٢
+٩٦٦ ٥٥٩٧٣١٤
شرفة تجارية: ١٠٠٦٣٥
rydsale@alkoblan.com.sa

